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1. Питање постављено Комисији за очување националних споменика у БиХ – 

„Поводом ваше одлуке којом сте џамију Чурчиница у Ливну прогласили 

националним спомеником, допустили да се умјесто њене обнове и реконструкције 

гради потпуно нови објекат, постављам вам, као потпуни лаик, сљедеће 

здраворазумско питање.  

Ако нисте имали документацију о објекту, као што тврдите у посљедње вријеме, на 

основу чега сте закључили да се ради о националном споменику? Посебно имајући 

у виду претходна стручна мишљења, попут оног федералног министра просторног 

уређења и околине Рамиза Мехмедагића од 04. 12. 2002. године који је констатовао 

да нема ниједног елемента да би ова џамија могла бити третирана као национални 

споменик. А ако сте имали документацију (а јесте, што јасно пише и у самој 

одлуци) и на основу ње донијели наведену одлуку, зашто сте њом омогућили 

трајно уклањање националног споменика и подизање нечега што с њим нема ама 

баш никакве везе? Односно, јесте ли ви у функцији заштите националног 

споменичког блага БиХ, или у функцији удовољавања различитим интересним 

групама, чак и по цијену деструкције објеката које би требало да штитите?“ 

2. Питање постављено Савјету министара БиХ – „Који су разлози непостојања тијела 

извршног надзора предвиђених Законом о обавјештајно-безбједносној агенцији 

БиХ?“ 

3. Питање постављено Влади ФБиХ – „Јесу ли ставови министра Зукана Хелеза, 

којима негира постојање логора у Бугојну за вријеме рата, а који су утврђени и 

одговарајућим судским пресудама, додатна гаранција демократског, на Уставу и 

закону заснованог дјеловања, како самог министарства, на чијем је челу, тако и 

Владе Федерације БиХ чији је он члан?“ 
 


